
 Protokół nr 162/2023

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 6 kwietnia 2023 r.

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/.
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili  żadnych uwag. Za przyjęciem porządku
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński.  Stanowi on
załącznik nr 2. 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 159/2023.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 159/2022.
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.

Za  przyjęciem  protokołu  nr  159/2022  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

Drugim punktem porządku posiedzenia  było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie
zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie zamówie-
nia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji dla  zadania „Przebudowa mostu w
ciągu drogi powiatowej Nr 1270N na rzece Drwęca w miejscowości Pustki z dojazdem – w za-
kresie obejmującym dojazd w km od 0+000 do 1+976”. 
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Pan Buliński zapytał kiedy będzie ogłoszony przetarg.
Pani Robaczewska odpowiedziała, że zaraz po świętach.
Wniosek w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie zamówienia publicznego
stanowi załącznik nr 3.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie
powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez
negocjacji  dla  zadania „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 1270N na rzece
Drwęca w miejscowości Pustki z dojazdem – w zakresie obejmującym dojazd w km od 0+000
do 1+976”. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli:

1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska
3. Członek komisji – Beata Widźgowska
4. Członek komisji – Joanna Robaczewska
5. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak
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Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w spra-
wie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. 

Pan Starosta poinformował,  że chodzi  tutaj  o  dysponowanie przez Energa – Operator S.A.
nieruchomością  stanowiącą  działkę  o  numerze  ewidencyjnym   578/2  w  miejscowości
Tereszewo,  obręb  geodezyjny  Tereszewo,  gm.  Kurzętnik,  będącą  własnością  Powiatu
Nowomiejskiego,  na  cele  budowlane  związane  z  budową  przyłącza  kablowego
energetycznego. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Wniosek firmy ELTOM stanowi załącznik nr 4.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w sprawie
akceptacji  wniosku o zmianę projektu pt.:  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1236N Wlk.
Tymawa – Łąkorz – Wawrowice na odcinku Wielka Tymawa – Łąkorz”. 

Pani  Robaczewska  poinformowała,  że  powyższe  zadanie  otrzymało  promesę  w  ramach
Polskiego Ładu. Wyjaśniła, że po przetargu oferty znacznie przewyższały kwotę zabezpieczoną
na  realizację  powyższego  zadnia.  W  związku  z  tym  postępowanie  zostało  unieważnione.
Dodała,  że  zmienione  zostanie  zadanie  poprzez  skrócenie  odcinka.  Nadmieniła,  że  zdanie
otrzymuje  nazwę:  „Przebudowa  drogi  powiatowej  Nr  1236N  Wlk.  Tymawa  –  Łąkorz  –
Wawrowice  na  odcinku  Wielka  Tymawa  –  Łąkorz  (etap  1)”.  Poinformowała,  że  będzie
wykonany odcinek około 8 km. Dodała, że środków powinno starczyć na wykonanie odcinka
od Łąkorza do Sumina, do skrzyżowania drogi na Babalice, Sędzice. Poinformowała, że kwestia
czy  uda  się  przeciągnąć  wykonanie  odcinka  trochę  dalej  będzie  dopiero  rozstrzygnięta  po
skosztorysowaniu zadania.
Pani  Robaczewska  wyjaśniła,  że  zmienia  się  tylko  nazwa  inwestycji,  kwota  pozostaje  taka
sama.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie
uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie geo-
dezyjnym Kuligi, gmina Grodziczno. 
/na posiedzenie weszła pani M. Ławicka – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/

Pani  Ławicka  poinformowała,  że  projektowane  przeznaczenie  terenu  to:  tereny  zabudowy
mieszkaniowej jednorodzinnej, tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i/ lub usługo-
wej, teren usług publicznych, usług oświaty, tereny zabudowy zagrodowej, tereny rolnicze, łąk,
lasów, zieleni naturalnej, wód powierzchniowych, tereny drogi publicznej głównej wojewódz-
kiej nr 538, tereny dróg publicznych lokalnych, dojazdowych, tereny ciągów pieszo-jezdnych
oraz tereny kolejowe. Dodała, że  Wydział Architektury i Budownictwa w wyniku analizy doku-
mentacji, po zasięgnięciu opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały
w przedmiotowej sprawie.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 5.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 6.
Wniosek Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 7.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.
/pani M . Ławicka opuściła posiedzenie Zarządu/

Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli prze-
prowadzonej w Towarzystwie Przyjaciół Dzieci Zarząd Oddziału Miejskiego w Nowym Mie-
ście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła pani M. Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 8.
/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie
zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Nowe Miasto Lubawskie
na lata 2023-2028 z perspektywą do roku 2030”. 
/na posiedzenie wszedł pan K. Puwalski – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/

Pan Puwalski poinformował, że Gmina Nowe Miasto Lubawskie przedłożyła do zaopiniowania
projekt programu ochrony środowiska dla powyższej gminy. Dodał, że po analizie treści pro-
gramu uważa, iż jest on sporządzony poprawnie i nie ma uwag do powyższego projektu pro-
gramu. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.
Projekt „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Nowe Miasto Lubawskie na lata 2023-2028
z perspektywą do roku 2030” stanowi załącznik nr 9.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.
/pan K. Puwalski opuścił posiedzenie Zarządu/
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana Marka Piąt-
kowskiego -  Przewodniczącego Komisji  Konkursowej w sprawie wyłonienia kandydata na
stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/

Pan Starosta odczytał pismo pana Marka Piątkowskiego, które stanowi załącznik nr 10.

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzęt-
niku. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

Pan  Starosta  odczytał  projekt  uchwały.  Zarząd  powierzył  pani  Katarzynie  Trzaskalskiej
stanowisko  Dyrektora Zespołu Szkół  Zawodowych w Kurzętniku  na czas  określony od dnia
01.09.2023 r. do dnia 31.08.2028 r.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pra-
cy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 

Pani Orłowska poinformowała, że w związku z otwarciem nowej apteki Gemini w Nowym Mie-
ście Lubawskim nastąpiła potrzeba zmiany uchwały Rady Powiatu w sprawie rozkładu godzin
aptek. Dodała, że na prośbę właścicieli aptek do rozkładu dyżurów została włączona apteka
„Pod Lipami” w Biskupcu. Nadmieniła, że po spotkaniach z właścicielami aptek ustalono, iż dy-
żury będą jednodniowe, czyli codziennie inna apteka będzie pełniła dyżur. Ponadto skonstru-
owany został grafik dyżurów świątecznych. Dodała, że projekt uchwały będzie konsultowany z
Wójtami z Burmistrzem oraz z Okręgową Izbą Aptekarską. Pani Orłowska zaproponowała, żeby
konsultacje projektu uchwały odbyły się w terminie od 11.04.2023 r. do 18.04.2023 r., spotka-
nie z przedstawicielami organizacji pozarządowych również odbyłoby się 18.04.2023 r. 
Pan Buliński stwierdził, że informacja o dyżurach aptek powinna być łatwa do znalezienia na
stronie internetowej powiatu.
Pani Orłowska poinformowała, że informacja o dyżurach będzie udostępniona na stronie po-
wiatu w bardziej przejrzystej formie.
Pani Łątkowska stwierdziła, że dla mieszkańców powiatu będzie utrudnienie jeżeli  chodzi o
pełniony dyżur w aptece w Biskupcu, będzie problem z dojazdem do tej apteki.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.
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Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostęp-
nych na terenie Powiatu Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 11.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

Trzynastym  punktem  porządku  posiedzenia  było zapoznanie  się  z  pismem  pani
K.  Trzaskalskiej  –  dyrektor  Zespołu  Szkół  Zawodowych  w  Kurzętniku  w  sprawie  udziału
uczniów w projekcie edukacyjnym o tematyce przyrodniczej (wyjazd do Großenkneten). 

Pani Orłowska poinformowała, że uczniowie Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku w termi-
nie od 26 marca do 5 kwietnia przebywali w Großenkneten, brali udział w realizacji projektu
edukacyjnego  o  tematyce  przyrodniczej.  Dodała,  że  koszty  pobytu,  wyżywienia  i  podróży
uczniów pokryła strona zapraszająca.
Pismo pani K. Trzaskalskiej stanowi załącznik nr 12.
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z bilansem oraz rachun-
kiem zysków i strat Szpitala Powiatowego (stan na dzień 28.02.2023 r.) oraz z korektą bilan-
su za styczeń 2023 r. 
/na  posiedzenie  wszedł  pan  B.  Kurowski  –  dyrektor  Szpitala  Powiatowego  oraz  pani
W. Jaroszewska – główna księgowa/

Pani Jaroszewska omówiła bilans oraz rachunek zysków i strat Szpitala Powiatowego, który sta-
nowi  załącznik  nr  13.  Dodała,  że  na  dzień  dzisiejszy  zobowiązania  wymagalne  wynoszą
2 137 048 zł, sytuacja szpitala jest bardzo trudna.
Pan Kurowski poinformował, że odbyło się spotkanie z Wojewodą odnośnie sytuacji szpitali.
Pan Starosta poinformował, że 3 kwietnia uczestniczył w Konwencie Powiatów  w Olsztynie.
Dodał, że dyrektorzy szpitali informowali o złej sytuacji jednostek. Nadmienił, że te spotkania
nie przynoszą żadnych rozwiązań dla szpitali i dla samorządów.

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana B. Kurowskiego
w sprawie dokapitalizowania Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pan Starosta poinformował, że dyrektor wnioskuje o dokapitalizowanie szpitala kwotą w wyso-
kości 600 000 zł. 
Zarząd wyraził zgodę na dokapitalizowanie szpitala w powyższej kwocie.
Wniosek pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 14.

Informacja dotycząca sytuacji szpitali powiatowych za rok 2022 stanowi załącznik nr 15.

Pismo pani Iwony Orkiszewskiej – Prezes Związku Pracodawców Szpitali Warmii i Mazur stano-
wi załącznik nr 16.

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie  zamiaru wniesienia i  objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki
„Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością”
w zamian za wkład pieniężny. 
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Pan Starosta odczytał projekt uchwały wraz z uzupełnieniem.
Zamierza się wnieść do spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ogra-
niczoną  odpowiedzialnością” wkład pieniężny w wysokości 600.000,00 zł w celu podwyższenia
kapitału zakładowego i objąć przez Powiat Nowomiejski nowoutworzone udziały w ilości 600
udziałów o wartości nominalnej 1.000,00 zł każdy w podwyższonym kapitale zakładowym spół-
ki  „Szpital  Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialno-
ścią”, w której Powiat Nowomiejski posiada 100% udziałów.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki
działającej pod firmą Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną
odpowiedzialnością. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

/pani W. Jaroszewska oraz pan B. Kurowski opuścili posiedzenie Zarządu/

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą RIO.IV-0120-
69/2023 z dnia 24.03.2023 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w No-
wym Mieście Lubawskim sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2022.

Pan Skarbnik poinformował, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozda-
nia z wykonania budżetu za rok 2022 jest pozytywna.
Uchwała RIO.IV-0120-69/2023 stanowi załącznik nr 17.

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem w sprawie
przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie.

Pismo z Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie stanowi załącznik nr 18.

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne.
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu.
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady.

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu
                                                                                                                         Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła: Ewelina Kubacka
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	Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne.

